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Interpelacje i zapytania radnych 

 

Radna MARZANNA MAJEWSKA  

Wysoka Rado, Panowie Burmistrzowie, ja chciałabym po raz kolejny poruszyć problem 

przejścia przez tory. Wiem, że odbyło się spotkanie z przedstawicielem Kolei, to było 

spotkanie z mieszkańcami. I na tym spotkaniu zostało ustalone, że do gwiazdki będziemy 

mieli przejście przez tory przesunięte o 100m dalej. Nic się na razie nie dzieje. Nie widać, 

żeby cokolwiek było robione w tej kwestii. To przejście, przez które przechodzą obecnie 

dzieci i osoby dorosłe również, jest przejściem dzikim, nadal niebezpiecznym. Są tam rzucone 

jakieś płytki chodnikowe. Niemniej jednak rogatki pozostały w tym samym miejscu i są 

ciągle zamknięte, ponieważ pociągi nadal stoją. Jest to dla nas bardzo duży problem. 

Szczególnie dla osób starszych, poruszających się o kulach, które nie mogą swobodnie 

przejść przez tory, aby nawet pójść do kościoła, czy do sklepu. Dlatego jeszcze raz bardzo 

proszę w imieniu mieszkańców ulicy Krańcowej o interwencję w tej sprawie. Dziękuję. 


